
Zápis
                          z veřejného zasedání Zastupitelstva města Mšena č. 10
                                                 konaného dne 12.02.2024

Přítomní: Jiří Guttenberg st.,  Mgr. David Hanzl, Petr Jizba, Jan Krúpa, Tomáš Uher,
Mgr. Marcela Prieložná, Jiří Říha, Renata Zabilanská, Květuše Živná, Ing. Martin Mach,
Jiří Guttenberg ml., Ing. Jaromír Flígl, Václav Novák, Alena Oupická (příchod 17:06 hod.)
Omluven: Václav Háze

Zasedání Zastupitelstva města Mšena bylo zahájeno v 17:04 hodin starostou města 
Jiřím Guttenbergem, který upozornil, že ze zasedání zastupitelstva je pořizován zvukový 
záznam a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona
o obcích byla na úřední desce Městského úřadu Mšeno zveřejněna v souladu se zákonem 
po dobu nejméně 7 (resp. 10) dní. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce. 
Pan starosta konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva 
(13), zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích), a že zápis z 
minulého zasedání byl ověřen a vyvěšen. K zápisu nebyly vzneseny žádné další námitky 
a připomínky.

Alena Oupická - příchod 17:06 hod., přítomno 14 zastupitelů

Určení ověřovatelů zápisu:
Jiří Guttenberg ml., Václav Novák

Určení zapisovatele:
Dana Jizbová Kroupová
 
Schválení programu:
Pan starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 
Následně se zeptal, zda má někdo návrhu programu připomínky.
Nikdo z přítomných neměl k programu námitky ani návrh na doplnění, pan starosta dal
o předloženém návrhu programu hlasovat.

Návrh programu:

1.   Rozpočtová opatření rozpočtu města za rok 2023 a 2024 
2.   Změna č.1 územního plánu Mšeno
3.   Rozvojové projekty

- LÉKÁRNA MŠENO
- POŠTA PARTNER - Smlouva o zajištění služeb pro Českou poštu, s.p.
- Investiční záměr č. 21/2024 - přestavba vnitřních prostor České pošty
- Pozemky Na Klůčku

4.   Různé, informace, diskuse
- Setkání vedení města s občany, anketa

5.   Závěr

Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

Program veřejného zasedání zastupitelstva byl přijat.
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Usnesení:

1. Rozpočtová opatření rozpočtu města za rok 2023 a 2024

Usnesení č. 1/10/2024
ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 11 rozpočtu města na rok 2023, schválené Radou 
města Mšena usnesením č. 1/25/2023 dne 18.12.2023 na základě pověření ZM, které bylo 
schváleno dne 21.11.2022 usnesením č. 8/2/2022. 
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

Usnesení č. 2/10/2024  
ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 12 rozpočtu města na rok 2023, schválené 
starostou města Mšena a vedoucí finančního odboru MěÚ Mšeno dne 29.12.2023 na základě 
pověření ZM, č. usnes. 3/9/2023 ze dne 11.12.2023.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

Usnesení č. 3/10/2024
ZM bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1 rozpočtu města na rok 2024, schválené Radou 
města Mšena usnesením č. 2/26/2024 dne 08.01.2024 na základě pověření ZM, které bylo 
schváleno dne 21.11.2022 usnesením č. 8/2/2022. 
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

2. Změna č.1 územního plánu Mšeno

Pan starosta uvedl, že v návrhu změny č.1 územního plánu města Mšena, který byl 
projednáván v roce 2021, bylo navrženo, že část pozemků v lokalitě Na Klůčku bude vyjmuta
z plochy pro zastavění a místo toho budou zařazeny do zastavitelných ploch pozemky
na Romanově a Na Čihadle. Nové vedení města vstoupilo do jednání s vlastníky pozemků
v lokalitě Na Klůčku o koupi těchto pozemků, jejichž část, která by byla změnou územního 
plánu dána do územní rezervy k zastavění náhradou za pozemky v lokalitě Na Čihadle. 
Pozemky v lokalitě na Romanově by byly ponechány k zastavění.   
Pan Uher – ptá se proč je u cihelny VPS s právem vyvlastnění.
Pan starosta – tyto pozemky jsou zařazeny jako plocha pro veřejně prospěšné stavby,
protože vyjmutí ze zemědělského půdního fondu je finančně nákladné.
Pan Novák – ve změně je uvedeno rozšíření stávajícího parkoviště v Ráji, v jakém místě?
Pan starosta  - parkoviště se rozšíří směrem k zastávce a dále se rozšíří parkoviště
ve Vojtěchově.
Paní Šestáková – zda pozemky v Zahradní ulici na ploše Z1 21 nebudou podléhat územní 
studii.
Pan starosta – tyto pozemky nebudou podléhat územní studii. Veškeré již projednané žádosti 
zůstaly jak je uvedeno v rozhodnutí o námitkách.
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Usnesení č. 4/10/2024
ZM vydává změnu č.1 územního plánu Mšeno a schvaluje rozhodnutí o námitkách. 
 Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

3. Rozvojové projekty
Pan starosta uvedl další bod jednání.
Pan Mach – uvedl, že je předkládáno mnoho investičních záměrů, což je nepřehledné,
proto požaduje aby byl předložen seznam plánovaných projektů, aby měla opozice přehled.
Pan starosta – nevidí problém seznam investičních záměrů předložit.
Paní Holušková – vznesla ještě dotaz k předchozímu bodu ohledně změny územního plánu
v Sedlci, zda jejich požadovaná změna byla akceptována a jakým způsobem se dozví,
že je změna již platná.
Pan starosta – změna byla akceptována.
Pan Mach – informace, kdy bude změna ÚP platná, bude zveřejněna na webu města 
Mělníka.

LÉKÁRNA MŠENO

Pan starosta – uvedl, že lékárna je mimo provoz od 2.11.2023. Před jejím uzavřením již byly 
problémy se zásobováním. Paní magistra byla dlouhodobě nemocná a majitel lékárny nebyl 
schopen zajistit zástup. O tom, že je lékárna v likvidaci, neměla rada města žádné informace.
Ze strany majitele nebyla vůle provoz dále zajišťovat. Proto byla na přelomu roku podána 
výpověď z nájmu. Následně proběhla mnohá jednání s provozovateli lékáren, Krajským 
úřadem a s Klaudiánovou nemocnicí v Mladé Boleslavi. Z těchto jednání rada města došla
k závěru, že se pokusí provozovat lékárnu v rámci hospodářské činnosti. Byl osloven 
magistr, který byl měl zájem odborně i personálně zaštítit provoz lékárny. Pracovníci lékárny 
budou zaměstnanci města. Dle zvážení dostupných informací by neměl být provoz 
prodělečný. Lékárna by měla být zprovozněna během dubna až května. Toto je zatím jediné 
řešení, jak zachovat tuto službu pro občany.
Pan Štětina – jak bude provoz zajištěn personálně?
Pan starosta – bude zde pracovat magistr a jedna laborantka (dvě laborantky jsou v záloze).
Pan Uher – jakou bude mít magistr výpovědní lhůtu pracovní smlouvy a co když ukončí 
pracovní poměr, lékárna se zavře? Na skladě bude mít zásoby za 1,5 mil v lécích, které mají 
určitou expiraci a tím dojde k prodělku. 
Pan starosta – magistr bude mít pracovní smlouvu na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou
2 nebo 6 měsíců. K tomu, že by mohl magistr ukončit pracovní poměr může dojít, z tohoto 
důvodu máme přislíbenu pomoc boleslavské nemocnice. 
Pan Mach – kdo bude provádět kontroly a dohlížet na obrat zásob ve skladu, město nemá 
žádné zkušenosti s tímto druhem podnikání. 
Pan starosta  - budou probíhat pravidelné inventury a namátkové kontroly.
Paní Dohnalíková – magistr bude mít hmotnou zodpovědnost.
Pan Flígl – podnikání je hospodářská činnost za účelem vytvoření zisku, když město zisk 
vygeneruje bude to dobře, ale i když provoz lékárny nebude vydělávat i tak je náš hlavní 
zájem zajistit službu pro občany i přes riziko, že bychom prodělali.
Pan Novák – buď půjdeme do rizika a zkusíme lékárnu provozovat nebo bohužel tu lékárna 
nebude.  
Pan Hanzl – podle SUKLu se naskladnění léků a následný výdej provádí podle určitých 
pravidel, proto nemůže dojít k nějakým machinacím s léky.
Pan Guttenberg ml. - věří, že ekonomicky to je možné zvládnou ale nemáme odborné 
znalosti.
Pan Hanzl – odborně to zaštítí magistr.
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Usnesení č. 5/10/2024
ZM schvaluje provozování „LÉKÁRNY MŠENO“ v rámci hospodářské činnosti města Mšena. 
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

Pan starosta – dal hlasovat o vstupním financování provozu lékárny, což je dovybavení 
provozu a nákup léků v částce 1 – 1,5 mil. 
Pan Guttenberg ml. - ptá se, zda je to půjčka do podnikání?
Paní Dohnalíková – budou to finanční prostředky převedené z FRR do hospodářské činnosti 
města.
Pan Flígl – dovybavení provozu lékárny spočívá v nákupu PC vybavení, sterilizátoru, 
laboratorních vah a podobně.

Usnesení č. 6/10/2024
ZM schvaluje vklad ve výši 2.000.000 Kč (dvamiliony) do hospodářské činnosti
Lékárna Mšeno. Financování z Fondu rozvoje a rezerv.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

Pan starosta poděkoval přítomným za podporu tohoto projektu.

POŠTA PARTNER - Smlouva o zajištění služeb pro Českou poštu, s.p.

Pan starosta uvedl, že Česká pošta, s. p. rozhodla zrušit k 31.8.2024 pobočku pošty ve Mšeně
a zároveň přednostně nabídla městu provozovat poštu ve formě Pošty Partner. Pokud by 
město nesouhlasilo s nabídkou, Česká pošta nabídne provozování soukromým subjektům. 
Rada města se rozhodla poštu pro občany zachovat. Provozovna by zůstala ve stávajícím 
budově. Změna by pouze spočívala v tom, že vchod do pošty by byl umístěn přímo z ulice
v místě , kde se nyní nachází výklad. Město bude muset přijmout pracovníka pro tuto novou 
provozovnu. Byla oslovena současná zaměstnankyně České pošty, která vyslovila souhlas
s tím, že se stane zaměstnancem města a na Poště Partner by dále pracovala. Na základě 
smlouvy s Českou poštou bychom dostávali pravidelnou fixní platbu, která nám pokryje 
mzdové náklady nové pracovnice. Dle statistiky navštíví poštu 80 klientů denně. 
Pan Flígl – mezi těmito klienty nejsou pouze občané města ale i občané okolních vesnic. Myslí 
si, že by bylo dobré požádat spádové obce o finanční příspěvek na provozování Pošty Partner.
Pan Guttenberg ml. - ptá se jaké budou náklady na zřízení prostoru pobočky pošty.
Pan starosta – od září bude provoz fungovat zatím ve stávajících prostorách. 

Usnesení č. 7/10/2024
ZM schvaluje Smlouvu o zajištění služeb pro Českou poštu, s.p. č. 2023/10154, uzavřenou 
mezi městem Mšenem a Českou poštou, s. p. (IČO 47114983), kde předmětem smlouvy
je závazek města vykonávat podnikatelskou činnost (zajištění služeb pro Českou poštu, s. p.)
na adrese nám. Míru 15, 27735 Mšeno. 
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno
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Investiční záměr č. 21 - přestavba vnitřních prostor České pošty

Pan starosta seznámil přítomné s tím, co bude obsahovat investiční záměr přestavby přízemí 
domu čp. 15 Mšeno – prostor provozu stávající pošty. Zadní část přízemí by byla přestavěna 
na prostor knihovny a infocentra a v místě výkladců by byl zřízen provoz pošty. 
Pan Mach – budova pošty si tuto rekonstrukci určitě zaslouží. Zároveň navrhl do investičního 
záměru zahrnout snížení energetické náročnosti této budovy aby mohla být součástí 
financování dotace. 

Usnesení č. 8/10/2024  
ZM schvaluje investiční záměr města č. 21/2024 „ Přestavba vnitřních prostor České pošty“.
Součástí záměru je snížení energetické náročnosti těchto prostor.
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

Pozemky Na Klůčku

Pan starosta uvedl, že zastupitelstvo odsouhlasilo záměr koupit pozemky v lokalitě Na Klůčku, 
které budou dle stávající změny územního plánu k zastavění. S vlastníky byl projednán návrh 
kupní smlouvy a návrh smlouvy o smlouvě budoucí na předkupní právo na zasíťovaný 
pozemek pro jednoho ze spoluvlastníků předmětných pozemků. Financování koupě pozemků 
a následné financování vybudování infrastruktury by bylo financováno investičním úvěrem
od banky ve výši 40 mil. Kč. Z tohoto důvodu byly osloveny tři banky, dle nejvýhodnější 
nabídky byla vybrána banka UniCredit Bank Czech Republic and Slovakia, a. s. 
Pan Mach – minulému vedení města bylo vyčítáno v místních novinách v souvislosti 
vybudování infrastruktury lokality Na Čihadle, že město není developer. Dále uvedl, že tímto 
úvěrem se město zadluží přenese zodpovědnost na další zvolená zastupitelstva a dodává,  
že pan starosta nepravdivě napsal do novin, že jsme chtěli město zadlužit kvůli síťování 
pozemků soukromých vlastníků na Čihadle, o úvěru přitom nikdy nebyla řeč. 
Pan starosta – v lokalitě Na Čihadlech chtělo předchozí zastupitelstvo zasíťovat pozemky, 
které nebyly ve vlastnictví města. Pokud pan Mach cítí, že byl nařčen, tak se mu starosta  
omlouvá. Dále uvedl, že nechce vytvářet zisk z prodeje pozemků, hlavním zájmem je přivést 
do Mšena nové občany. Prodejem zasíťovaných pozemků se úvěr bude postupně umořovat. 
Prodejní cena pozemku by byla kolem 2 000 Kč/m², možná o něco více.
Pan Mach – myslí si, že pozemky si budou moci pořídit pouze bohatí, nebude o pozemky 
zájem. 
Pan starosta – v okolních obcích se stavební parcely prodávají.
Pan Uher – požaduje od starosty předložit, jak k této ceně došel, nákladová cena na 
vybudování infrastruktury bude určitě vyšší než 2000 Kč. V ceně se promítnou úroky z úvěru, 
které se během splácení mohou měnit.  
Pan Guttenberg ml. - dle jeho názoru není tento investiční záměr dobře připraven, z důvodu 
nižší finanční zátěže by se mohla koupit a zasíťovat jen část pozemků.
Pan Flígl – dokud neproběhne koupě a zasíťování, nebudeme schopni určit za jakou cenu 
budeme pozemky prodávat.
Pan Uher – ptá se, zda s přílivem nových občanů postačí kapacita škol. 
Pan starosta – kapacita škol a školek bude dostačující, čistírna odpadních vod také.
Dále uvedl, že město nemusí čerpat celý úvěr, může zasíťovat pouze polovinu pozemků
a zároveň respektuje obavy některých přítomných zastupitelů.
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Smlouva o úvěru

Usnesení č. 9/10/2024  
ZM projednalo nabídku banky UniCredit Bank Czech Republic and Slovakia, a. s.
(investiční úvěr v celkové výši 40 000 000,- Kč) na financování výkupu pozemků
a vybudování infrastruktury a schvaluje přijetí úvěru od této společnosti a zároveň schvaluje 
„Smlouvu o úvěru“ uzavřenou mezi touto společnosti a městem Mšenem. 
Hlasování:
pro 10, proti 1 (p. Mach), zdrželo se 3 (paní Oupická, p. Guttenberg ml., p. Uher).
Schváleno

Kupní smlouva

Pan starosta následně přečetl usnesení k hlasování o kupní smlouvě a smlouvě o smlouvě 
budoucí na předmětné pozemky v lokalitě Na Klůčku.

Usnesení č. 10/10/2024
ZM schvaluje kupní smlouvu uzavřenou mezi městem Mšenem (kupující)
a spoluvlastníky Ing. Jiřím Kejřem a Irenou Lorencovou (prodávající),
kde předmětem kupní smlouvy je výkup pozemků:
- pozemku parc. č. 372/29 (orná půda) o výměře 9043 m2,
- pozemku parc. č. 372/44 (orná půda) o výměře 11435 m2,
- pozemku parc. č. 436/9 (ostatní plocha, ostatní komunikace) o výměře 31 m2.
Hlasování:
pro 11, proti 1 (p. Mach), zdrželi se 2 (paní Oupická, p. Guttenberg ml.)
Schváleno

Smlouva o smlouvě budoucí kupní 

Usnesení č. 11/10/2024
ZM schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí kupní uzavřenou mezi městem Mšenem (budoucí 
prodávající) a Irenou Lorencovou (budoucí kupující), kde předmětem této smlouvy je budoucí 
přímý prodej části pozemku ve vlastnictví města, a to vymezené části z pozemku
parc. č. 372/29 (orná půda) budoucí kupující.
Hlasování:
pro 9, proti 3 (p. Mach, p. Guttenberg ml., p. Uher) ), zdržely se 2 (paní Oupická, paní Živná)
Schváleno

4. Různé, informace, diskuse

Fond regenerace
 
Pan starosta informoval přítomné o jednání pracovní skupiny pro regeneraci památkové zóny, 
která se konala 6.2.2024, kde byly posouzeny podané žádosti o příspěvky na rekonstrukci 
nemovitostí ve Mšeně pro rok 2024. Komise rozdělila finanční prostředky jednotlivým 
žadatelům a vzhledem k tomu, že nebyly vyčerpány všechny finanční prostředky, doporučila 
zastupitelstvu vyhlásit 2. kolo pro příjem žádostí a to do 31.5.2024.
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Usnesení č. 12/10/2024
ZM schvaluje rozdělení dotací z Fondu regenerace města na rok 2024 takto: 
- vlastníkům č. p. 61, výměna oken, repase původních dveří a vrat, 80.000 Kč
- vlastníkům č. p. 144, výměna vrat se zachováním původního kování, 100.000 Kč.
ZM zároveň schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace. 
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

Usnesení č. 13/10/2024
ZM vyhlašuje druhé kolo pro podání žádostí o dotace z Fondu regenerace. Termín podání 
žádostí do 31. května 2024. 
Hlasování:
pro 14, proti 0, zdrželo se 0.
Schváleno

Granty – los komise pro rozdělení grantů

Pan starosta nechal losovat členy komise pro rozdělení finančních prostředků v grantovém 
řízení města pro spolky a zájmové organizace. 

Usnesení č. 14/10/2024
ZM jmenuje paní místostarostku Mgr. Marcelu Prieložnou a na základě losu:
Václava Nováka, Ing. Martina Macha, Jana Krúpu a Jiřího Říhu členy komise pro rozdělení 
finanční částky z rozpočtu města na rok 2024 v souladu se „Zásadami města Mšena
pro udělování podpory zájmovým sdružením, spolkům a dalším organizacím,
zabývajícím se dobrovolnou činností občanů“. 
Hlasování:
pro 13, proti 0, zdrželo se 0, nehlasoval 1 (p. Mach).
Schváleno

Setkání vedení města s občany, anketa

Pan starosta informoval přítomné o výsledcích ankety, která vzešla z veřejného setkání 
s vedením města dne 30.10.2023. Z tohoto setkání vzešly návrhy občanů co zlepšit v našem
městě v oblastech – vítězný návrh s nejvyšším počtem hlasů:
životní prostředí – vyčištění rybníka v Sedlci,
doprava – chodník ke stadionu, 
úřad – pořádek na veřejném prostranství,
vzdělávání a volnočasové aktivity – hřiště pod MŠ,
sociální a zdravotní služby - obnovení provozu rehabilitace. 

Následně byl výsledek ankety ověřen prostřednictvím hlasování na webu města v aplikaci 
MUNIPOLIS (mobilní rozhlas), SMS:
životní prostředí – obnova lesních a polních cest,
doprava –  chodník ke stadionu,
úřad – snížení daně z nemovitosti,
vzdělávání a volnočasové aktivity – dráha na pumptrack,
sociální a zdravotní služby – obnovení provozu lékárny. 
V anketě se na prvním místě umístilo obnovení provozu lékárny.  
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Dopis starosty Chorušic

Pan starosta uvedl, že na základě dopisu pana starosty obce Chorušice, kde žádá o 
informaci, zda v současné době platí Dohody o vytvoření společného školského obvodu
pro základní školní docházku z minulých let. Vzhledem k tomu, že je v současné době tato 
otázka nejasná, proto byly vyzvániÿ nadřízené orgány o vyjádření, zda spádové obce patří 
do školského obvodu. Po doručení vyjádření bude tato otázka dále řešena. 

Trafostanice, ČEZ, Na Klůčku – informace zastupitelstvu

Pan starosta seznámil přítomné s žádostí ČEZu o koupi pozemku Na Klůčku na výstavbu 
nové trafostanice (za kurtem), která by měla nahradit stávající trafostanici, která se nachází 
na pozemku manželů Živných (za hospodou). Budova, v níž je trafostanice umístěna, 
je ve vlastnictví města.
Pan Uher – dle návrhu umístěni zasahuje stavba nové trafostanice do silnice, proto by bylo 
dobré se sejít přímo na místě k dalšímu jednání.
Pan Mach – ve stávající trafostanici je jistič pro budovu domova seniorů. Vzhledem k tomu, 
že je v plánu stavět novostavby Na Klůčku, bylo by logické trafostanici umístit tam.
Pan starosta sdělil, že ČEZ znovu osloví k dalšímu jednání.

Diskuse

Pan Uher – proč má nastříkané oranžové body na oplocení jeho pozemku směrem k Sedlci?
Paní Šestáková a pan Mach – je to značení hranice probíhajících pozemkových úprav
v Sedlci.
Pan Uher – spodní cesta směrem do Sedlce „Planýrka“ je poměrně dost zničená, je třeba 
provést opravu.
Pan Štětina – kdy se bude projednávat problematika EKODu?
Pan starosta – na dubnovém zasedání.
Pan Nečas – na Planýrce jsou velké výtluky plné vody, která z nich neodtéká, bylo by 
potřeba velké množství materiálu k zasypání.
Pan Mach – tato cesta bude zcela nově zhotovena v rámci již probíhajících komplexních 
pozemkových úprav, které financuje pozemkový úřad.
Pan Nečas – v ulicích Havlíčkova a U školy parkují auta po obou stranách, což částečně 
omezuje průjezd komunální techniky. Stálo by za zvážení, zda z těchto ulic neudělat 
jednosměrné komunikace.
Pan starosta – požádá občany aby parkovali na svých pozemcích.  

5.   Závěr

Starosta ukončil zasedání v 18:59 hod.

Ověřovatelé:

Jiří Guttenberg ml. ….....................................................

Václav Novák ….....................................................

Starosta města
Jiří Guttenberg st. ….......................................................

8  


